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Energie opwekcoöperatie Zonnemaatje R.W.Z.I Haaren U.A.  

 

Verslag ledenvergadering Zonnemaatje 
 

Datum: Maandag 26 juni 2023        

Plaats: Gemeenschapshuis Den Domp, Kerkstraat 26, 5076 AW  Haaren 

Aanwezig 44 leden, bericht van verhindering 14 leden 

 

1  Welkom en openingswoord door de voorzitter 
Voorzitter Huub Glas opent de vergadering met een compliment voor het grote aantal 
aanwezigen. Gerard Schipper stelt zich, vooruitlopend op agendapunt 8, aan de leden voor. 
 

2  Vaststelling verslag vorige vergadering 21 juni 2022     
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. Het zal als definitief verslag worden gepubliceerd  
op de website en opgenomen worden in Econobis. 
 
3  Mededelingen en ingekomen stukken  
De voorzitter geeft een toelichting op de wijze van verrekening van de energiebelasting. 
Leden krijgen van de opbrengst van hun eigen certificaten de energiebelasting terug. Bijna 
alle energieleveranciers doen mee aan de postcoderoosregeling. Bij contacten met 
energiebedrijven is vaak niet duidelijk hoe de postcoderoosregeling werkt. 
Over het jaar 2022 is er nog geen energiebelasting verrekend. Het bestuur heeft problemen 
gehad met het administratiesysteem, maar alle meterstanden zijn nu ingevoerd. 
Leden hoeven nu niets te doen, Energie Samen geeft de gegevens van Zonnemaatje 
binnenkort door aan de energieleveranciers. 
 
4 Vaststelling van de jaarcijfers 2022    

4.1 N.a.v. vragen geeft penningmeester Erik Jan van Bergen aan, dat er twee voorzieningen 
opgenomen zijn. Een voor het mogelijk moeten vervangen van de omvormers en een voor 
de situatie als na 15 jaar het contract met Waterschap De Dommel afloopt. Het is heel lastig 
in te schatten wat er dan moet gebeuren. 
We hebben een verzekering voor schade aan de panelen door bijvoorbeeld hagel. Ook 
tegen koperdiefstal. Er is bovendien continue cameratoezicht.  
De ledenvergadering stelt de jaarcijfers van 2022 vast.  



 

Concept-verslag Algemene Ledenvergadering 26 juni 2023 
   Voor de leden van Zonnemaatje 

4.2  Robert Jochemsen doet verslag van het onderzoek door de Kas Controlecommissie naar 
de cijfers over 2022. Er is een goed financieel beheer, het geld gaat ook naar de juiste 
dingen. 
Er is over 2022 geen geld uitgegeven aan Hoppenbrouwers Techniek. De KCC heeft ook 
gekeken naar de financiële risico’s voor de komende jaren. 
De ledenvergadering verleent decharge aan het bestuur van Zonnemaatje voor het 
gevoerde financiële beleid in 2022. 
 
4.3  Samenstelling Kas Controle Commissie  
Dank aan de leden van de KCC voor hun werkzaamheden. Jaarlijks treedt één lid van de 
commissie af, dat is nu John Vermeer. Er hebben zich twee kandidaten gemeld, Ferry van de 
Wassenberg en Ton Geensen. De ledenvergadering heeft geen voorkeur en geeft de KCC 
een mandaat te regelen wie er dit jaar lid wordt en wie komend jaar. Het bestuur blijft hier 
volledig buiten.  
 
 
5  Uitkering over 2022  Dividendvoorstel 2022      
De ALV stemt unaniem in met een dividenduitkering van € 5,00 per certificaat. 
Er wordt wel gevraagd volgend jaar de financiële stukken wat beter leesbaar te maken. 
Zoals 10K vervangen door € 10.000,-. 
N.a.v. een vraag wordt uitgelegd dat met de opbrengst die op www.zonnemaatje.nl staat, 
de opbrengst per certificaat berekend kan worden. Uitleg is te vinden bij veel voorkomende 
vragen, vraag 2. 
 
6  Begroting 2023    
De Begroting 2023 wordt ter informatie aan de ALV aangeboden. Aanvullend op vragen 
geeft de penningmeester aan, dat de accountantskosten in post 8, Energie Samen, zitten en 
minimaal zijn. 
Meetbedrijf Kenter geeft alleen op verzoek meetgegevens door. Via Sunny Portal weten we 
de opbrengsten. Maandelijks wordt gekeken of deze volgens verwachting zijn. 
 
7  Mondelinge informatie over het nieuwe leveringscontract 
De penningmeester geeft hierover een toelichting. Het contract met Engie loopt 1 augustus 
2023 af en Engie wil niet verlengen. Daarom zijn er, in overleg met o.a. enkele deskundige 
leden, 9 partijen benaderd. Daar zijn 2 bruikbare offertes op gekomen.  
Het bestuur heeft gekozen voor een vaste prijs boven een variabel contract. Daarom gaan 
we voor 2 jaar in zee met Greenchoice voor gemiddeld 7,35 cent per KWh. 
Op een vraag wordt geantwoord, dat het denkbaar is dat er in de toekomst geen koper met 
een vaste prijs is. Wel kan er altijd variabel verkocht worden. 
De vergadering laat haar waardering blijken voor de gevolgde werkwijze en resultaten. 
 
8  Wijziging bestuurssamenstelling 
Voorzitter Huub Glas stopt als bestuurslid en dus als voorzitter. 
Naast Gerard Schipper heeft ook Lucas Middelhoff zich kandidaat gesteld. Beide kandidaten 

krijgen de volledige steun van de ALV. Daardoor bestaat het bestuur uit 4 leden. Graag 

voegen we nog een vijfde bestuurslid toe. Deze vacature blijft open staan. 

http://www.zonnemaatje.nl/
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De penningmeester bedankt Huub Glas met een kleine attentie voor zijn bijzondere inzet. 

Met grote waardering voor zijn gedrevenheid en verantwoordelijkheidsgevoel.  

 

9  Rondvraag 
1 Hoe kom je in Econobis?     Econobis heeft een portal waar je zelf in kunt loggen met een 
eerder ontvangen account. https://zonnemaatje.econobis.nl/#/login  De coöperatie kan 
leden toegang tot een account geven. 
2 Kun je de opbrengst van de zonnepanelen zien?    Op www.zonnemaatje.nl zie je de 
totaalopbrengst van de 2103 certificaten. 
3 Kan onderaan de pagina’s van de bijlagen aangegeven worden, welke bijlage het is?    Ja, 
dit wordt meegenomen. 
4 Bij welke bestuurslid moeten we ons melden met een vraag of opmerking?    Er komt een 
mail naar alle leden, als het bestuur de taken verdeeld heeft. 
 
 

Johan van den Brand, secretaris Zonnemaatje 

https://zonnemaatje.econobis.nl/#/login
http://www.zonnemaatje.nl/

